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NEXT STEPS
下一步

In this course you have learned about the Bible and the wonderful future God has promised to those who obey his word.
在本教材里你已经了解了圣经以及神对那些服从他的道的人应许的美好未来。

You have seen that only God can show us a way to escape from sin and death. Only Jesus Christ, the Son of God, can lead us to the kingdom of God. We have to believe in him as our saviour. We have to understand what he did for us in his death.
你已经看出来只有神才能指明我们逃避罪孽与死亡的道路。只有神的儿子耶稣基督能把我们引向神的国。我们必须相信他是我们的救世主。我们必须理解他以自己的死亡为我们做的事情。

We must repent and be baptised. We must live new lives with Jesus as our master, waiting for him to return to set up God's kingdom. If we do these things, Jesus will give us eternal life, free from all problems, when he comes.
我们必须悔改和受洗。我们在生活中必须以耶稣作为我们的主人，等待他回来建立神的国。如果我们做了这些事情，耶稣在回来时就会赐我们永生，使我们脱离一切问题。

This Bible message is the most important teaching you can ever have in your life and we want you to learn more about it.
圣经的信息是你在一生中遇到的最重要教训，我们希望你能更多地了解它。
The first thing to do is to talk to God in prayer. Ask him for help to understand his word, the Bible. Ask him for help to seek his Kingdom. Jesus taught us that we should pray like this every day. This is the most important thing you can do.
第一件要做的事就是在祈祷中和神交谈。请他帮助我们理解他的道--圣经。请他帮助我们寻找神的国。耶稣教导我们，我们必须每天都这样祈祷。这是你能做的最重要的事情。

The next thing to do is to read the Bible. Look at these words.
第二件事就是阅读圣经。让我们阅读下面的经文。

2 Timothy 3:15-17
'You have known the holy Scriptures, which are able to make you wise for salvation through faith in Christ Jesus. All Scripture is God-breathed and is useful for teaching, rebuking, correcting and training in righteousness, so that the man of God may be thoroughly equipped for every good work.'
提摩太后书 3:15-17

“并且知道你是从小明白圣经，这圣经能使你因信基督耶稣，有得救的智慧。圣经都是神所默示的，于教训、督责、使人归正、教导人学义都是有益的，叫属神的人得以完全，预备行各样的善事。”

Paul wrote these words to a young man called Timothy. He told him how important the Bible should be in his life. You cannot find out the truth about God in any other book, only in the Bible.
保罗对一个叫提摩太的年轻人写了这些话。你在其它书里找不到关于神的真理，只在圣经里有。

In this course we have told you about the God of the Bible. The most precious thing we can have in life is to belong to God through his son, Jesus Christ.
在本教材里我们为你讲述了圣经里的神。我们在生命里最珍贵的事情是藉神的儿子耶稣基督归于神。
These words are a prayer that we can all say to the God who loves us and wants us to be with his son in the kingdom of God.
这些话是我们大家都能向神说的祈祷话，神爱我们，希望我们和他儿子同在神的国里。

Jude 24

'To him who is able to keep you from falling and to present you before his glorious presence without fault and with great joy, to the only God our Saviour be glory, majesty, power and authority, through Jesus Christ our Lord, before all ages, now and for evermore! Amen.'

犹大书 24
“那能保守你们不失脚、叫你们无瑕无疵、欢欢喜喜站在他荣耀之前的我们的救主独一的神，愿荣耀、威严、能力、权柄，因我们的主耶稣基督归与他，从万古以前并现今，直到永永远远。阿们。”

If you do not have a Bible, tell your tutor and ask for help. If you cannot read very well, find a friend who can read the Bible to you and who can help you to learn to read it. You should try to read the Bible every day. It is also a good idea to learn some of the Bible off by heart.

如果你没有圣经，请告诉你的辅导老师，请他帮助你。如果你不能读懂圣经，找一位能为你读圣经，能帮助你学习圣经的朋友。你应该每天都努力阅读圣经。背下圣经的某些章节也是个好主意。

If you want to learn more about God and his purpose with you, write and tell your tutor. The Christadelphians have other Bible courses, which will help you with this.
如果你想更多地了解神及他对你的目的，就写信告诉你的辅导老师。基督弟兄会还有其它圣经课程，能够帮助你。

